

展出資訊 /Information

日期 /Date

2022/5/11(三,Wed)~5/14(六,Sat)

時間 /Visiting Hours

09:30~17:00 (最後一天至16:00)

地點 /Venue

高雄展覽館

 聯合 高雄市儀器公會**3**年一度大展 **獨家** 中南部唯一**1**檔 **掌握** 後疫時代**7**大趨勢商機

食品安全 | 生命科學 | 生技醫學 | 環境監測 | 尖端材料 | 綠色能源 | 環保設備

入場方式 /Online Registration



- 1 填寫基本資料與問卷完成登錄，收取入場QR CODE憑證
Fill in Registration Form and Receive QR Code of Visitor
- 2 出示入場憑證，免費換證入場
Show Visitor Pass to Get Free Admission

此邀請函不具入場功能，請多利用預先登錄系統，加速進場時間。

Every visitor need to register before entering the showgrounds. To save time, we strongly recommend registering on our registration website before your arrival.

基於安全考量，謝絕12歲以下孩童入場參觀。

Based on safety considerations, children under the age of 12 are not allowed to enter.

**Free
Admission**

請多利用大眾運輸系統。

We strongly recommend visitors to use public transportation.

展覽期間提供免費接駁車，往返捷運 [R8三多商圈站 2號出口] 至高雄展覽館。

We will provide the shuttle bus from Exit 2 of MRT Sanduo Shopping District Station to Kaohsiung Exhibition Center for free during the period of the exhibition.

指導單位 | 高雄市政府

主辦單位 | 經濟日報

高雄市儀器商業同業公會

<http://www.edn-kiice.com>

高雄國際儀器化工展 |